
شکایت هیأت رئیسه سابق فدراسیون 
فوتبال از آمریکا و ترامپ!

اعضای هیات رئیسه سابق فدراسیون که مسؤول امضای 
قرارداد با مارک ویلموتس و تحمیل شدن غرامت سنگین 
به این فدراسیون بودند، در اقدامی از آمریکا و ترامپ به علت 
وضع تحریم  و کارشکنی در پرداخت حقوق ویلموتس در 
دادگستری تهران شکایت کردند. هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال در دوره ریاست مهدی تاج، با استناد به تحریم های 
آمری��کا در دوره ریاس��ت جمهوری دونال��د ترامپ که از 
عوامل دخیل در پرداخت نش��دن به موقع قرارداد مارک 
ویلموتس بوده، از این کشور و رئیس جمهور سابق آمریکا 
در دادگستری تهران شکایت کردند. به دنبال صدور رأی 
نهایی دادگاه حکمیت ورزش در پرونده ویلموتس، جمعی 
از اعضای هیات رئیسه وقت فدراسیون فوتبال، شکایتی را 
در دادگستری تهران ثبت کردند. شاکیان این پرونده در 
دادخواست خود اعلام کرده اند که »دادگاه حکمیت ورزش 
در قسمتی از رأی خود، بر حسن نیت فدراسیون فوتبال 
به منظور تلاش برای پرداخت دستمزد ویلموتس صحه 
گذاشته است اما فشارهای سنگین ناشی از تحریم ایالات 
متحده، مانع از آن شده که فدراسیون بتواند به تعهدات 
ق��راردادی خود عمل کند و در نتیجه، خس��ارات مادی 
و معنوی زیادی به فدراس��یون، فوتبال کشور و اعضای 
هیات رئیسه وقت تحمیل شده است«. دادخواهان در اقدام 
قابل تأمل خود با ثبت این شکایت و با استناد به رأی دادگاه 
حکمیت ورزش و مکاتبات متعدد فدراسیون فوتبال با فیفا 
و AFC، اخذ غرام��ت از دولت ایالات متحده و ترامپ، 
رئیس جمهور وقت آمریکا را خواستار شدند. آنها معتقدند 
آمریکا و ترامپ با خروج از برجام و تشدید تحریم ها، باعث 
کارشکنی های زیادی در کار و امور جاری فدراسیون فوتبال 
ایران شده اند. در صورت پذیرش این دعوا در دادگستری 
تهران، صدور حکم و مبلغ جبران خس��ارت، پس از اخذ 

نظریه کارشناسی تعیین خواهد شد. 

رکوردشکنی سریع ترین زن و مرد 
ایران در باد

در جری��ان دور مقدمات��ی رقابت ه��ای دوومیدان��ی 
بازی های کش��ورهای اسلامی، حس��ن تفتیان و فرزانه 
فصیحی در سرعت باد غیراستاندارد رکوردشکنی کردند. 
مرحل��ه مقدماتی دوی ۱۰۰ متر زنان و مردان بازی های 
همبس��تگی کشورهای اسلامی دوش��نبه ۱۷ مردادماه 
برگزار شد. در جریان رقابت های مقدماتی دوی ۱۰۰ متر 
مردان حسن تفتیان موفق شد رکورد 9:88 ثانیه را ثبت 
کند و به نیمه نهایی برسد اما این رکورد به علت سرعت 
باد غیراستاندارد )بیش از ۲ متر بر ثانیه( به عنوان رکورد 
ملی ثبت نخواهد شد و رکورد ملی دوی ۱۰۰ متر ایران 
همچنان زمان ۱۰:۰3 ثانیه خواهد بود.  فرزانه فصیحی نیز 
در جریان رقابت های مرحله مقدماتی دوی ۱۰۰ متر زنان 
زمان ۱۱:۲4 ثانیه را ثبت کرد که این رکورد هم به دلیل 
سرعت باد غیراستاندارد ثبت نمی شود. رکورد ملی این ماده 
با ۱۱:44 ثانیه در اختیار فصیحی اس��ت.  محمدحسین 
ابارق��ی نیز دیگر دونده ایران در ماده ۱۰۰ متر بود که با 

ثبت زمان ۱۰:۲۰ ثانیه به نیمه نهایی صعود کرد. 

بارسلونا به دنبال فسخ قرارداد
 ۴ بازیکن

آبی واناری ه��ا برای کم کردن هزینه باش��گاه به دنبال 
فسخ قرارداد 4 بازیکن تیم هستند، این در حالی است که 
قرارداد آنها در دوران رئیس قبل امضا شده است. به گزارش 
اسپورت، بارسلونا با مشکلات جدی مالی مواجه شده است. 
آبی واناری ها در ۲ سال اخیر با بحران مالی مواجه بوده اند 
به طوری که تابستان سال قبل هم مجبور به فروش لیونل 
مسی شدند. البته این باشگاه بزرگ و سرشناس اسپانیایی 
تابستان سال جاری عملکرد بسیار خوبی در جذب بازیکن 
داشته اس��ت. رافینیا، فرانک کسیه، روبرت لواندوفسکی، 
کریستینس��ن و ژول کنده بازیکنانی هستند که به جمع 
آبی واناری ها پیوسته اند اما این باشگاه برای ثبت خریدهای 
جدید به مشکل خورده است و مدیریت باشگاه چاره ای جز 
فروش بازیکنان خود یا کم کردن دستمزد آنها ندارد. مدیریت 
باش��گاه در گام نخست به دنبال کاهش دستمزدهاست و 
حتی پا را فراتر از این هم گذاش��ته اس��ت به طوری که به 
دنبال فسخ قرارداد 4 بازیکن است که قرارداد آنها در دوران 
بارتومئو به ثبت رسیده است. رئیس سابق بارسلونا با وجود 
آنکه تیمش با مشکل مالی مواجه بود قرارداد فرانکی دی 
یونگ، جرارد پیکه، کلمون لنگله و مارک آندره ترشتگن را 
سال ۲۰۲۰ تمدید کرد. این در حالی بود که حقوق آنها را 
هم بالا برد. اکنون لاپورتا برای کم کردن هزینه های باشگاه 
 خواستار فسخ قرارداد این 4 بازیکن شده است به طوری که

می خواهد دس��تمزد آنها را به دوران قبل از تمدید قرارداد 
کاهش دهد. طبق اعلام روزنامه اسپورت، فعلا تنها جرارد 
پیکه با این درخواست آبی واناری ها موافقت کرده است و 3 
بازیکن دیگر موافقت خود را اعلام نکرده اند. باشگاه بارسلونا 
علاوه بر کاهش دستمزد بازیکنان مجبور است چند بازیکن 
خود را هم که در فهرست ژاوی قرار ندارند بفروشد تا توازن 
لازم را به وجود آورد در غیر این صورت نمی تواند خریدهای 

خود را به ثبت رساند. 

ورنر به لایپزیگ بازگشت
مهاجم آلمانی چلسی با جدایی از این تیم به بوندس لیگا 
بازگش��ت تا بار دیگر پیراهن لایپزیگ را بر تن کند. به 
گزارش اس��کای اسپورت، تیمو ورنر بعد از درخشش در 
لایپزیگ بود که مورد توجه تیم های بزرگ اروپایی قرار 
گرفت. چلس��ی برای جذب ورنر ۵3 میلیون یورو هزینه 
کرد اما این بازیکن نتوانس��ت انتظارات را در تیم لندنی 
برآورده کند. او در نهایت تصمیم به جدایی از آبی پوشان 
لندنی گرفت. پیوستن رحیم استرلینگ به چلسی باعث 
شد تا ورنر تصمیم به جدایی بگیرد. او از رقابت های سری 
A هم پیشنهاد داشت اما تصمیم گرفت به بوندس لیگا 
بازگردد تا بار دیگر پیراهن لایپزیگ را بر تن کند. اسکای 
اسپورت آلمان اعلام کرد که انتقال ورنر به لایپزیگ 3۰ 
میلیون یورو هزینه برای این باشگاه داشته است. ورنر برای 
حضور در تست پزشکی لایپزیگ، به آلمان بازگشته است 

و بزودی قرارداد خود را نهایی خواهد کرد. 

اخبار

ورزشی

داریوش مجلل: حتی اگر در ۲ بازی فصل جدید )سوپرجام و 
هفته نخست( مرتکب هیچ خطایی نشود و هیچ خطایی هم 
روی او رخ ندهد اما نام این بازیکن باعث جنجال در یک برنامه 
تلویزیونی می شود. او کسی نیست جز مهدی طارمی که یک بار 
دیگر جنگ میان موافقان و مخالفانش در شبکه های پرتغالی 
به راه افتاده اس��ت. مدیر ارتباطات باشگاه اسپورتینگ پس از 
توقف این تیم مقابل براگا در هفته نخس��ت رقابت های لیگ 
برتر پرتغال به داوری ها و تاثیر مهدی طارمی واکنش نش��ان 
داد. در یک��ی از بازی های هفته نخس��ت لیگ فوتبال پرتغال 
تیم اس��پورتینگ لیس��بون به مصاف براگا رفت که این بازی 
با نتیجه تس��اوی 3 - 3 به پایان رسید. در جریان این مسابقه، 
»پدرو گونکالوس« بازیکن اسپورتینگ در محوطه جریمه براگا 
زمین خورد و داور پنالتی اعلام کرد اما کمک داور ویدئویی این 
پنالتی را رد کرد و داور مسابقه تصمیم خود را تغییر داد. حالا 
به بهانه این موضوع، باشگاه اسپورتینگ بار دیگر با نام بردن 

از مهدی طارمی، فشارها روی مهاجم ایرانی تیم رقیب یعنی 
پورتو را از همین هفته اول آغاز کرده است. آن هم در شرایطی 
که فصل گذش��ته این باشگاه با انتشار مقاله ای علیه طارمی، 
جنجال زیادی در پرتغال به پا کرد اما این بار س��تاره ایرانی 

پورتو بدون اینکه حرکتی انجام داده 
باشد سوژه حمله رقیب شده است. 

ارتباطات  براگا« مدی��ر  »میگوئل 
 باشگاه اسپورتینگ در گفت وگو با برنامه
Raio-X با ابراز رضایت از داوری بازی 
این تیم گفت: امیدوارم این معیار جدید 
اعمال و حفظ شود )رد کردن تصمیم 

داور وسط توسط کمک داور ویدئویی(. فصل گذشته شاهد اعلام 
بعضی از این پنالتی ها برای طارمی بودیم. وی افزود: ما با این 
موضوع موافق هس��تیم. این معیار جدید است و فکر می کنم 
هم داور وسط و هم کمک داور ویدئویی عملکرد خوبی داشتند. 

دهان تان را ببندید! ■
از سوی دیگر کاپیتان سابق پورتو با دفاع از مهاجم ایرانی 
این تیم ابراز امیدواری کرد منتقدان طارمی از جنجال درباره 
این بازیکن دس��ت بکش��ند. دوشنبه  ش��ب در برنامه ش��بکه 
تلویزیونی CMTV »رودولفو ریس« 
کاپیتان سابق پورتو حضور پیدا کرد و 
به دفاع از طارمی پرداخت. او که هفته 
قبل نیز در همین برنامه تلویزیونی با 
یک��ی از کارشناس��ان پرتغالی به نام 
»مارک��و پینا« بر س��ر طارم��ی وارد 
مجادله لفظی شده بود، این بار برای 
دفاع از مهاجم ایرانی به مس��ؤول روابط عمومی اسپورتینگ 
حمل��ه کرد. رودولفو ریس در این ب��اره گفت: من از تصمیم 
داور VAR در بازی براگا و اسپورتینگ خوشحالم. این باعث 
می ش��ود هواداران اس��پورتینگ دیگر درباره پنالتی هایی که 

مهدی طارمی می گیرد و او را به ش��یرجه زدن داخل استخر 
متهم می کنند، س��کوت کنند. رودولفو در ادامه گفت: بعضی 
از افرادی که نظر می دهند و طرفدار اس��پورتینگ هس��تند، 
درباره طارمی زیاد اظهارنظر می کنند. هر اتفاقی رخ می دهد 
می گویند این طارمی اس��ت و خوش��حالم که می بینم برخی 
هواداران اس��پورتینگ به  خاطر او س��کوت می کنند و دهان 
خود را می بندند. رودولفو ریس در صحبت با کانال تلویزیونی 
CMTV همچنین اشاره کرد تمام کسانی که در دنیای فوتبال 
کار می کنند می دانند »همه« ورزشکاران سعی می کنند برای 
تیم خود پنالتی بگیرند. همچنین او درباره فشار شدید روی 
تصمیم��ات تیم داوری درباره پورتو گفت: »همه بازیکنان در 
تمام دنیا، اگر بتوانند پنالتی بگیرند، این کار را انجام می دهند. 
این فقط مختص بنفیکا، پورتو و اس��پورتینگ نیس��ت. حتی 
بازیکنان منچستریونایتد و آث میلان نیز برای گرفتن پنالتی 

تلاش می کنند«. 

ادامه از صفحه اول
... کش��ورهای بیش��تری از اعضای 
پیمان ورشو و عضو شوروی را به خود جذب کند. لذا موضوع 
گس��ترش ناتو و رسیدن آن به اوکراین و بیخ گوش روسیه، 
باعث شد پوتین این اقدام واشنگتن را برنتابد و با ابتکار عمل 
به جنگ با کی یف ورود کند. محاس��به آمریکایی ها این بود 
که از طریق اوکراین به نبرد با مسکو می پردازند و همچنین 
با حربه تحریم ها، روسیه را تضعیف خواهند کرد اما واقعیت 
این اس��ت که با خطا در تحلیل مواجه شدند و امروز حتی 
رسانه غربی گاردین می نویسد: »تحریم های غرب علیه روسیه 
نسنجیده ترین سیاست در تاریخ اخیر بین الملل بوده که نتایج 

معکوس به دنبال داشته است... تحریم ها علیه مسکو سبب 
بالا رفتن چشمگیر بهای انرژی شده، تورم با روند صعودی 
رو به افزایش اس��ت و زنجیره های تامین با اختلال بسیاری 
مواجه شده... رئیس جمهوری روسیه برای قطع عرضه گاز به 
اروپا در زمس��تان دست بالا را دارد و همین حالا هم عرضه 
از خطوط لوله اصلی مانند »نورد استریم ۱« را تا 8۰ درصد 

کاهش داده است«.
آمریکا، اشتباه را با اشتباهی دیگر ادامه داد و این بار برای 
مهار چین، تایوان را قربانی کرد و بازیگر این صحنه نانسی 
پلوسی پیرزن 8۲ ساله آمریکایی بود که به تایوان سفر کرد 
و از جدای��ی آن از چین حمایت کرد. اینجا هم آمریکایی ها 

بدعهدی کردند و سیاست به رسمیت شناختن چین واحد 
در سال ۱9۷9 میلادی را نادیده گرفتند. البته چین واکنش 
محکمی به این اقدام واشنگتن نشان داد و تازه رویارویی ۲ 
طرف در صحنه جدیدی شروع شده است. البته نبرد اصلی 
آمریکا و چین در آوردگاه »ایندوپاسیفیک« است که خیلی 
از کارشناسان معتقدند نقطه ثقل استراتژیک دنیاست و آینده 

قدرت در آنجا تعیین خواهد شد. 
و بالاخره آمریکایی ها به رغم اینکه از جنوب غرب آس��یا 
به س��مت شرق شیفت کرده اند ولی نمی خواهند خاورمیانه 
را از دس��ت بدهند. مش��کل اصلی واشنگتن در این صحنه، 
وجود یک قدرت منطقه ای به نام جمهوری اس��لامی ایران 

اس��ت که جبهه مقاومت را شکل داده و امروز دست برتر را 
در تحولات منطقه دارد. پروژه خاورمیانه آمریکایی با وجود 
جبهه مقاومت شکست خورده و در امتداد آن نگاه ها به آزادی 
قدس است، چراکه همه شواهد و قرائن نشان می دهد سقوط 

رژیم صهیونیستی خیلی دور نخواهد بود. 
بنابراین نظم و سیطره آمریکایی ترک خورده و از سوی 
دیگر اتحادی راهبردی از س��وی روسیه، چین و ایران علیه 
آمریکای رو به افول ش��کل گرفته است. در این میان البته 
شبکه غرب گرایان در داخل و رسانه های غربی مشغول کارند 
تا تصویری خلاف واقع درباره زمینه ها و نشانه های نظم جدید 

جهانی ارائه و القا کنند.

VAR حاشیه سازی اسپورتینگ علیه طارمی درباره

حسادت به موقعیت مهدی

میدان جنگ در نظم جدید جهانی

کیانی نخستین طلای تکواندو را صید کرد
نماینده تکواندوی ایران مدال طلای رقابت های همبستگی کشورهای اسلامی را کسب کرد. فینال رقابت های تکواندوی بانوان در قونیه با مبارزه ناهید کیانی 
و البوچی از مراکش آغاز شد. راند اول با برتری قاطعانه ناهید کیانی همراه شد و با حساب ۱۱ بر ۵ خاتمه یافت. راند دوم هم با حساب ۱4 بر ۲  به سود 
ناهید کیانی تمام شد و ایران طلای وزن منهای ۵3 کیلوی بانوان را کسب کرد. ناهید کیانی نخستین طلای تکواندو در رقابت ها قونیه را به دست آورد.  

مهدی طاهرخانی: آنچه موجب شد 
مارک ویلموتس ب��رگ برنده را در 
دست داشته باشد، مشکل اساسی و قدیمی فدراسیون فوتبال 
ما بود؛ مشکلی که به نظر پابرجا خواهد بود: تحریم های بانکی 
و بسته شدن دست ما برای پرداخت حقوق در زمان مقرر و 

البته خالی بودن گاوصندوق فدراسیون فوتبال. 
 فاجعه ویلموتس می توانست عینا برای کارلوس کی روش 
رخ دهد. به گفته یکی از نزدیکان سرمربی سابق تیم  ملی 
فوتبال ایران، او در آستانه جام جهانی ۲۰۱8 حدود 8 ماه 
حقوق و مزایای خود را دریافت نکرده بود. می دانید این به 
چه معناست؟ کی روش بر خلاف ویلموتس برای کار کردن 
آم��ده بود، نه تیغیدن و گ��روگان گرفتن فوتبال ایران. اگر 
قرار به اجرای تاکتیک رندانه و کاغذبازی حقوقی به کمک 
همسر بود، کی روش بالای ۱۰ بار این فرصت را داشت اما 
او هدفش را متفاوت ترسیم کرد، او ماند اما غر زد، با همه 
جنگید؛ از وزیر ورزش گرفته تا رئیس فدراس��یون فوتبال 
و حتی دستیاران خویش. سوال این است: آیا کی روش در 
همه مس��ائل و پیش  آمدها، حق مح��ض بود؟ هرگز! قصد 
روت��وش مج��دد و قهرمان س��ازی از او را ندارم. ش��اید در 
خیلی از مس��ائل بی جهت تند و بدون انعطاف عمل کرد و 
اش��تباه زیاد داشت. بعضا بحران  ساخت اما موضوع مهم و 

بنیادی��ن، ماندن و کار کردن بود. کی روش ماند، ویلموتس 
نه. کی روش ادامه داد، استراماچونی هرگز. کی روش تحمل 
کرد، کالدرون دلیلی بر این ندید. سوال دیگر: آیا تاج در آن 
موضوع خاص مقصر بود؟ بدون شک! اما چرا؟ او به واسطه 
تجربه کی روش در مس��ائل مالی، به گون��ه ای »بد عادت« 
ش��ده بود. همه فوتبالی ها از جمله »ما مطبوعات«، تصور 

می کردیم ویلموتس اول و آخر پولش را می گیرد، پس نیاز 
به شلوغ بازی نیس��ت. کی روش ما را بدعادت کرد و تصور 
می کردیم پول خارجی ها را می شود دیر به دیر داد. تحریم 
بانکی و متعاقبا ارس��ال پول از مبدا ایران مش��کل بزرگی 
بود که هنوز پابرجاس��ت. از این رو مهدی تاج باید قبل از 
آوردن ویلموتس با وزیر وقت ورزش اتمام حجت می کرد و 

ضمانت می گرفت که راس تاریخ مقرر، دولت یاری برساند 
 اما هرگز چنین نش��د. باید در آن برهه، بدون شلوغ بازی،

 ش��رکت های داخلی را بس��یج می کرد تا در زمان مقرر ارز 
لازم به پیکره فدراسیون تزریق می شد. به واسطه ۲ صعود 
متوالی به جام های جهانی۲۰۱4 و  ۲۰۱8 حساب فدراسیون 
در زوریخ پر بود اما ایالات متحده دوپایش را روی گلوی ما 
گذاشت و برایش ورزش با مسائل دیگر تفاوتی نداشت. وزیر 
ورزش امروز نگران تولد ویلموتس ۲ و 3 است. تردید نکنید 
اگر سراغ مربی گران قیمت خارجی برویم  آش و کاسه همان 
است که قبلا بود. فیفا صریحا مدت زمان مشخصی را برای 
پرداخت حقوق مربیان و بازیکنان خارجی تعیین کرده؛ یا 
توان این کار را داریم یا نداریم. اگر در موعدش پول را به هر 
شکلی به آنها ندهیم، باید قید همه خارجی ها را زد، چون 
همه کی روش نیس��تند و تا دل تان بخواهد ویلموتس هایی 
هس��تند که کیس��ه برای پول زبان بس��ته دوخته اند. این 
واقعیتی اس��ت که باید تبیین شود. این حقیقتی است که 
باید با صدای بلند گفته ش��ود؛ اگر هم صرفا قصدتان زدن 
تاج اس��ت که هیچ. با خیال آسوده او را دادگاهی کنید اما 
تردید نکنید مشکل ما در تولید ویلموتس ها جای دیگری 
اس��ت و عینا تکرار خواهد ش��د، بویژه اگر طرف یک شیاد 

تازه نفس دیگر باشد.

رمزگشایی از اینکه چرا اتفاق ویلموتس برای کی روش رخ نداد؟

شیاد بلژیکی
یادداشت

نگاه

  پرسپولیس روز ش�نبه باید به مصاف ذوب آهن اصفهان 
برود؛ این بازی را چطور می بینید؟

پرسپولیس یارگیری نسبتا خوبی داشته اما شرایط برای 
قهرمان شدن این تیم سخت است. من تصور می کنم لیگ 
بیست ودوم به مراتب سخت تر از فصل گذشته است که بازی 

با ذوب آهن هم از این قاعده مستثنا نیست. 
  چ�را؟ پرس�پولیس تضعیف ش�ده یا رقیب�ان قدرتمند

شده اند؟
به نظرم امس��ال رقیبان پرسپولیس خیلی خوب تقویت 
ش��ده اند. سپاهان و استقلال بازیکنان خوبی جذب کردند و 
همچنین کادر فنی خوبی دارند. شاید حواس کسی به فولاد 
خوزستان نباشد اما این تیم هم بازیکنان بسیار خوبی خریده  
است. همین طور مس رفسنجان یا گل گهر سیرجان که نفرات 
مناس��بی جذب کرده اند. مطمئنا استقلال و سپاهان هم با 
مربیان پرتغالی و خریدهای خارجی دنبال موفقیت هستند 

و فقط به قهرمانی فکر می کنند. 
  پرسپولیس هم البته تقویت شده و فقط مهاجم خارجی 

باید بخرد.
نفرات خیلی خوبی جذب پرسپولیس شده اند اما به نظر 
من فاصله نفرات اول و جانشین در این تیم زیاد است! شما 
می بینید یکس��ری ستاره جذب شده اند اما نفرات پشت سر 
آنها خیلی فاصله دارند. در لیگ طولانی و فرسایش��ی شما 

باید ذخیره های خیلی خوبی هم داشته باشید. 
  به نظر ش�ما چرا پرس�پولیس در خری�د مهاجم خارجی 

ناکام بوده است؟

من نظر خاصی ندارم اما برایم عجیب اس��ت سایر تیم ها 
دوتا دوتا مهاجم و بازیکن خارجی می خرند و پرس��پولیس 
نمی تواند! چرا؟ دلیلش را باید خود دوستان توضیح بدهند. 
معاون باشگاه مصاحبه می کند و مدام می گوید بزودی مهاجم 
خارجی می آید یا اینکه مش��غول مذاکره هستیم اما اتفاقی 

نمی افتد و این موضوع هواداران را نگران می کند. 
  ظاهراً بعضی دلالان و ایجنت ها از داخل ایران کارشکنی 

کرده اند.
چرا این دلالان و ایجنت ها علیه تیم های دیگر و رقیبان 
پرس��پولیس نمی توانند کارش��کنی کنند؟ این صحبت ها 
تکراری و خسته کننده شده و بهتر است آقایان اقدامی  انجام 

دهند که خیال طرفداران راحت شود. 
  به نظر ش�ما دلیل اصلی تأخیر عجیب در خرید مهاجم 

خارجی برای پرسپولیس چیست؟
من فکر می کنم مشکل اصلی پول خرید مهاجم خارجی 
است. من نمی دانم باشگاه پول و بودجه لازم را دارد یا اینکه 
می خواهد مهاجم ارزان قیمت و ۲۰۰ هزار دلاری بخرد؟ به 
هر حال پرس��پولیس نیاز به مهاجم ب��زرگ و گلزن دارد و 
بازیکن خارجی با این مش��خصات حداقل یک میلیون دلار 
می خواهد! پیدا کردن مهاجم باکیفیت آن هم با قیمت ۲۰۰ 
یا 3۰۰ هزار دلار غیرممکن است. به نظر من مشکل اصلی 
مالی اس��ت، چرا که همه ما می بینیم س��ایر تیم ها براحتی 
و ب��ا وجود تحریم ها بازیکن خارج��ی می خرند. این تأخیر 
 نباید ربطی به تحریم ها یا دخالت ایجنت های ایرانی داشته

باشد. 

چهار شنبه 19 مرداد 1۴01
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حامد واعظی: حمید درخشان، پیشکسوت پرسپولیس اعتقاد دارد نفرات خیلی خوبی جذب 
پرسپولیس شده اند اما فاصله نفرات اول و جانشین در این تیم زیاد است. 

تیم فوتبال پرسپولیس بازیکنان زیادی در نقل و انتقالات تابستانی جذب کرده؛ از بازیکنانی 
چون بیرانوند و رفیعی که به این تیم بازگشته اند تا بازیکنانی همچون اسماعیلی فر و 
پورعلی گنجی که تازه به جمع سرخپوشان اضافه شده اند. فصل جدید لیگ برتر فوتبال 
از جمعه پیش رو آغاز می شود و پرسپولیس در نخستین بازی خود شنبه 22 مرداد باید 

در اصفهان به مصاف ذوب آهن برود. به همین بهانه سراغ حمید درخشان، پیشکسوت و 
سرمربی اسبق پرسپولیس رفتیم و با او درباره شرایط سرخپوشان صحبت کردیم.

حمید درخشان: مهاجم خوب خارجی ارزان نیست و پرسپولیس باید دست به جیب شود

یک میلیون دلار بگذارید کنار


